
Protokół Nr V/2019 

z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Iłowo-Osada 

z dnia 13.06.2019r. 

 Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Komisji najstarsza wiekiem Pani Halina 

Stępkowska. Przewodnicząca otworzyła posiedzenie komisji i na podstawie listy obecności 

radnych stwierdziła prawomocność obrad (lista obecności jest załącznikiem do niniejszego 

protokołu). Przewodnicząca powitała radnych oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział 

wzięli: Sekretarz Gminy Pani Mirosława Tyszko, Skarbnik Gminy Pani Teresa Wiecińska, 

Kierownik Referatu Inwestycji, Rozwoju i Promocji Pan Mariusz Grabiński,  

Inspektor ds. Geodezji i Gospodarowania Nieruchomościami Pan Marek Krajewski  

oraz Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pan Piotr Wilgowicz. 

Tematem wspólnego posiedzenia Komisji było przyjęcie protokołu z poprzedniego 

posiedzenia komisji wspólnej i zaopiniowanie materiałów sesyjnych: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji wspólnej z dnia 17 maja 2019 r.  

2. Apel Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 14 czerwca 2019 r. w sprawie  zmiany zapisów 

uchwały Nr II/26/2019 Zgromadzenia Ekologicznego Związku Gmin 

,,Działdowszczyzna” z dnia 21 maja 2019 r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowych 

Planów Zagospodarowania Przestrzennego gminy Iłowo-Osada w obrębach 

geodezyjnych Iłowo-Osada, Narzym, Białuty, Wierzbowo, Mansfeldy-Gajówki, 

Kraszewo. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Iłowo-Osada. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: zgłoszenia sołectwa Białuty do współpracy  

w inicjatywie Samorządu Województwa Warmińsko - Mazurskiego po hasłem ,,Wieś 

Warmii, Mazur i Powiśla miejscem,  w którym warto żyć…” 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów  

na  ławników. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Iłowo-

Osada  Gmina Iłowo-Osada. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr VIII/46/19 Rady Gminy Iłowo-

Osada z dnia 25 kwietnia 2019 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Iłowo-Osada. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Iłowo-Osada na lata 2019-2029. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2019 r.     

 

 

 



Ad. pkt 1 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji wspólnej z dnia 17 maja 2019 r. 

 

Przewodnicząca Komisji zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem protokołu  

z posiedzenia komisji wspólnej z dnia 17 maja 2019 r.  

Komisja Budżetu, Finansów i Planowania przyjęła protokół jednogłośnie.  

Komisja Spraw Obywatelskich, Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej przyjęła protokół jednogłośnie.  

Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji przyjęła protokół 

jednogłośnie.  

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 

i Nieruchomościami przyjęła protokół jednogłośnie.  

Protokoły głosowań poszczególnych Komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2 

Apel Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 14 czerwca 2019 r. w sprawie  zmiany zapisów  

uchwały Nr II/26/2019 Zgromadzenia Ekologicznego Związku Gmin ,,Działdowszczyzna”  

z dnia 21 maja 2019 r. 

 

Przewodnicząca Komisji zwróciła się do radnych czy są zapytania odnośnie Apelu 

Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 14 czerwca 2019 r. w sprawie  zmiany zapisów uchwały  

Nr II/26/2019 Zgromadzenia Ekologicznego Związku Gmin ,,Działdowszczyzna” z dnia  

21 maja 2019 r.  Zapytań nie było, więc Przewodnicząca zwróciła się do poszczególnych 

Komisji o opinię w sprawie ww. uchwały. 

Komisja Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Spraw Obywatelskich, Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 

i Nieruchomościami pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Protokoły głosowań 

poszczególnych Komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

 

 



Ad. pkt 3 

Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowych Planów 

Zagospodarowania Przestrzennego gminy Iłowo-Osada w obrębach geodezyjnych Iłowo-

Osada, Narzym, Białuty, Wierzbowo, Mansfeldy-Gajówki, Kraszewo. 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Inwestycji, Rozwoju i Promocji Pan Mariusz 

Grabiński, który wyjaśnił, że uchwała w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Miejscowych Planów Zagospodarowania Przestrzennego gminy Iłowo-Osada w obrębach 

geodezyjnych Iłowo-Osada, Narzym, Białuty, Wierzbowo, Mansfeldy-Gajówki, Kraszewo 

powstała po konsultacjach z mieszkańcami. W przeciągu 2-3 ostatnich miesięcy 

uczestniczyliśmy w zebraniach wiejskich na terenie Gminy Iłowo-Osada, aby poszczególne 

sołectwa miały możliwość wskazania terenów, które są najbardziej narażone na ekspansje 

ferm wielkopowierzchniowych. Po podsumowaniu wszystkich sugestii mieszkańców 

powstały mapy z zaznaczonymi terenami, na których zostaną wprowadzone ograniczenia 

możliwości powstania ferm wielkopowierzchniowych. Celem sporządzenia Planu jest 

wprowadzenie szczegółowych ustaleń przestrzennych i lokalizacyjnych dotyczących 

wielkopowierzchniowych budynków hodowli zwierząt.   

Przewodnicząca Komisji zwróciła się do radnych, czy są zapytania. Zapytań nie było,                  

więc Przewodnicząca zwróciła się do poszczególnych Komisji o opinię w sprawie  

ww. uchwały. 

Komisja Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Spraw Obywatelskich, Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 

i Nieruchomościami pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Protokoły głosowań 

poszczególnych Komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt 4 

Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej 

 o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Iłowo-Osada. 

 

 Głos zabrał Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pan Piotr Wilgowicz, 

który wyjaśnił, że dotychczas obowiązujący regulamin przyjęty uchwałą Nr XXII/159/05 

Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 28 lutego 2005 r. był zmieniany wieloma uchwałami,  

aby dostosować go do obecnych warunków i wymogów ustawy o systemie oświaty.  

W załączniku uchwały znajduje się propozycja nowego regulaminu. 

Przewodnicząca Komisji zwróciła się do radnych, czy są zapytania. Zapytań nie było,                  

więc Przewodnicząca zwróciła się do poszczególnych Komisji o opinię w sprawie  

ww. uchwały. 



Komisja Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Spraw Obywatelskich, Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 

i Nieruchomościami pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Protokoły głosowań 

poszczególnych Komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt 5 

Podjęcie uchwały w sprawie: wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

Głos zabrał Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pan Piotr Wilgowicz, 

który wyjaśnił, że w związku ze zmianą w ustawie Prawo energetyczne z dnia 10 kwietnia 

1997r., w której wprowadzono do art. 5d nowy ust. 2, który nałożył na Radę Gminy 

obowiązek określenia w drodze uchwały wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego, 

przyjęcie niniejszej uchwały jest zasadne i konieczne.   

Przewodnicząca Komisji zwróciła się do radnych, czy są zapytania. Zapytań nie było,                  

więc Przewodnicząca zwróciła się do poszczególnych Komisji o opinię w sprawie  

ww. uchwały. 

Komisja Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Spraw Obywatelskich, Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 

i Nieruchomościami pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Protokoły głosowań 

poszczególnych Komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie: zgłoszenia sołectwa Białuty do współpracy  

w inicjatywie Samorządu Województwa Warmińsko - Mazurskiego po hasłem ,,Wieś Warmii, 

Mazur i Powiśla miejscem, w którym warto żyć…” 

 

 Głos zabrał Kierownik Referatu Inwestycji, Rozwoju i Promocji Pan Mariusz 

Grabiński, który wyjaśnił, że Samorząd Województwa Warmińsko – Mazurskiego od wielu 

lat prowadzi inicjatywę pod nazwą „Wieś Warmii, Mazur i Powiśla miejscem, w którym 

warto żyć…”, gdzie wspierani są mieszkańcy miejscowości, którzy przyczyniają się do 



rozwoju danego sołectwa. Z poszczególnych zgłoszonych miejscowości wytypowane osoby 

będą brały udział w szkoleniach, warsztatach, wyjazdach studyjnych i spotkaniach mających 

na celu podnoszenie kwalifikacji i umiejętności przydatnych w działaniach na rzecz wsi. Dla 

sołectw biorących udział w inicjatywie organizowane są konkursy, w których można 

pozyskać nagrody pieniężne na rzecz sołectwa. Mieszkańcy Białut podczas spotkania 

sołeckiego wyrazili zgodę na udział w ww. inicjatywie.   

 

Przewodnicząca Komisji zwróciła się do radnych, czy są zapytania. Zapytań nie było,                  

więc Przewodnicząca zwróciła się do poszczególnych Komisji o opinię w sprawie  

ww. uchwały. 

Komisja Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Spraw Obywatelskich, Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 

i Nieruchomościami pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Protokoły głosowań 

poszczególnych Komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 7 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

 ławników. 

  

Głos zabrała Sekretarz Gminy Pani Mirosława Tyszko, która wyjaśniła, że zgodnie  

z art. 163 § 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych,  

przed przystąpieniem do wyborów ławników rada gminy powołuje zespół, który ma za 

zadanie przedstawić na sesji rady gminy opinię o zgłoszonych kandydatach, w szczególności 

w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. Liczbę ławników 

wybieranych przez Radę Gminy Iłowo-Osada na kadencję 2020-2023 określił Prezes Sądu 

Okręgowego w Elblągu pismem z dnia 8 maja 2019 r. skierowanym do Rady Gminy Iłowo-

Osada, która wynosi do Sądu Rejonowego – 1. Na chwilę obecną nie ma żadnych zgłoszeń, a 

mogą one wpływać do końca czerwca. Propozycją jest, aby powołać Zespół ds. 

zaopiniowania kandydatów na ławników w składzie: 

1. Maciej Grabiński – przewodniczący Zespołu, 

2. Wanda Kremska – zastępca przewodniczącego Zespołu, 

3. Lidia Kuchcińska – członek Zespołu, 

4. Dorota Kacperowska – członek Zespołu. 

 



Przewodnicząca Komisji zwróciła się do radnych, czy są zapytania. Zapytań nie było,                  

więc Przewodnicząca zwróciła się do poszczególnych Komisji o opinię w sprawie ww. 

uchwały. 

 

Komisja Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Spraw Obywatelskich, Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 

i Nieruchomościami pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Protokoły głosowań 

poszczególnych Komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Iłowo-Osada  

Gmina Iłowo-Osada. 

 

Głos zabrał Inspektor ds. Geodezji i Gospodarowania Nieruchomościami Pan Marek 

Krajewski, który wyjaśnił, że w związku z podziałem terenów budowlanych na działki 

budowlane, powstała droga dojazdowa do poszczególnych wydzielonych działek. W związku 

z tym zaistniała potrzeba nadania nazwy tej drodze. Właściciele działek przyległych do tej 

drogi zaproponowali nazwę: ulica „Mazurska”.  

 

Przewodnicząca Komisji zwróciła się do radnych, czy są zapytania. Zapytań nie było,                  

więc Przewodnicząca zwróciła się do poszczególnych Komisji o opinię w sprawie ww. 

uchwały. 

Komisja Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Spraw Obywatelskich, Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 

i Nieruchomościami pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Protokoły głosowań 

poszczególnych Komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

 



Ad. pkt 9 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr VIII/46/19 Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 

25 kwietnia 2019 r. 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Inwestycji, Rozwoju i Promocji Pan Mariusz Grabiński,  

który wyjaśnił, że wystąpiła rozbieżność w nazwie zadania w podjętej uchwale Nr VIII/46/19 

Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 25 kwietnia 2019r. z przyjętą nazwą Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego. Następuje zmiana z nazwy „Budowa chodnika w miejscowości 

Mławka przy drodze wojewódzkiej nr 544” na nazwę „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 

544 na odcinku Działdowo-Mławka Etap 5: Budowa chodników wraz z zatokami 

autobusowymi w miejscowości Mławka gm. Iłowo-Osada”. Konieczne jest ujednolicenie 

nazw w obydwu dokumentach warunkujących zawarcie umowy wspólnej do zrealizowania 

ww. zadania. 

 

Przewodnicząca Komisji zwróciła się do radnych, czy są zapytania. Zapytań nie było,                  

więc Przewodnicząca zwróciła się do poszczególnych Komisji o opinię w sprawie w/w. 

uchwały. 

Komisja Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Spraw Obywatelskich, Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 

i Nieruchomościami pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Protokoły głosowań 

poszczególnych Komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 10 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Iłowo-Osada. 

 

Głos zabrał Inspektor ds. Geodezji i Gospodarowania Nieruchomościami Pan Marek 

Krajewski, który wyjaśnił, że proponowane są do sprzedaży 2 działki w  m. Dźwierznia 

stanowiące własność Gminy Iłowo-Osada. Działki mają po 9 arów, a w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego ich przeznaczenie określone jest jako „zabudowa 

zagrodowa”. Szczegółowe warunki oraz zasady sprzedaży w tym zakresie określi Wójt 

Gminy Iłowo-Osada odrębnymi zarządzeniami oraz w treści ogłoszenia o przetargu.  

 



Przewodnicząca Komisji zwróciła się do radnych, czy są zapytania. Zapytań nie było,                  

więc Przewodnicząca zwróciła się do poszczególnych Komisji o opinię w sprawie w/w. 

uchwały. 

Komisja Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Spraw Obywatelskich, Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 

i Nieruchomościami pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Protokoły głosowań 

poszczególnych Komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt 11 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iłowo-Osada 

na lata 2019-2029. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Teresa Wiecińska, która wyjaśniła, że w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej dokonano następujących zmian w poszczególnych pozycjach: dochody 

ogółem, dochody majątkowe, dochody bieżące, dochody z tytułu dotacji i środków 

przeznaczonych na cele bieżące, dochody z tytułu dotacji oraz środków przeznaczonych na 

inwestycje , wydatki ogółem, wydatki bieżące, wydatki majątkowe, wyniki budżetu, 

przychody budżetu, wolne środki w tym na pokrycie deficytu, różnica między dochodami 

bieżącymi a wydatkami bieżącymi, wydatki bieżące na wynagrodzenia i składki od nich 

należne, wydatki związane z funkcjonowaniem organów jednostek samorządu terytorialnego, 

wydatki objęte limitem (bieżące) w 2019 r. i 2020 r., nowe wydatki inwestycyjne, wydatki 

majątkowe w formie dotacji, dochody bieżące na programy i projekty finansowane ze 

środków unijnych, wydatki bieżące oraz wydatki majątkowe na programy i projekty 

finansowane z udziałem środków unijnych. Zmiany dokonane w 2019 r. są zgodne z Uchwałą 

budżetową.  

W załączniku Nr 2 do WPF wprowadzone zostało nowe przedsięwzięcie realizowane przez 

GOPS Iłowo-Osada pn. „Zmieniam siebie – dbam o rodzinę” – projekt realizowany w latach 

2019 – 2020. Całkowita wartość projektu 199.400,00 zł, wkład własny 30.800,00 zł, 

dofinansowanie 168.600,00 zł. Realizacja w 2019 na kwotę 139.987,50 w tym kwota 

dofinansowania 118.787,50 zł, wkład własny 21.200,00 zł. 

 

Przewodnicząca Komisji zwróciła się do radnych, czy są zapytania. Zapytań nie było,                  

więc Przewodnicząca zwróciła się do poszczególnych Komisji o opinię w sprawie w/w. 

uchwały. 

Komisja Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 



Komisja Spraw Obywatelskich, Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 

i Nieruchomościami pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Protokoły głosowań 

poszczególnych Komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt 12 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2019 r. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Teresa Wiecińska, która wyjaśniła, że po stronie 

dochodów w dziale Oświata i wychowanie zwiększono dochody z tytułu dotacji na 

wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne i materiały ćwiczeniowe – 36.750,00 

zł. W dziale Pomoc Społeczna zwiększono plan dochodów z tytułu dotacji ze środków 

unijnych na realizację projektu realizowanego przez GOPS Iłowo-Osada pn. „Zmieniam 

siebie – dbam o rodzinę” – projekt realizowany w latach 2019 – 2020. Całkowita Wartość 

tego projektu to 199.400,00, a środki na rok 2019 to 118.787,50 zł. 

Po stronie wydatków w dziale administracja publiczna zmniejszono plan wydatków bieżących 

z tytułu wynagrodzeń osobowych, składek na ubezpieczenia społeczne, składek na Fundusz 

Pracy – środki w wysokości 92.420,00 zł przeniesiono na wynagrodzenia w ZS Nr 1 i ZS nr 2 

w związku z przejściem pracowników Urzędu do Szkół. Zwiększono wydatki na 

wynagrodzenia bezosobowe, zakup usług pozostałych oraz szkolenia pracowników. W dziale 

bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa dokonano zmiany wydatków 

(zmniejszeń i zwiększeń poszczególnych kwot paragrafów) dotyczących zakupu materiałów i 

wyposażenia oraz zakupu środków żywności. W dziale oświata i wychowanie zwiększono 

wydatki z tytułu dotacji na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne i 

materiały ćwiczeniowe – 36.750,00 zł. Zwiększono wydatki na wynagrodzenia osobowe, 

składki na ubezpieczenie społeczne, składki na Fundusz Pracy oraz dokonano przeniesień 

wydatków z działu 80101 do rozdziału 80150 i 80152 w związku z ostatecznymi kwotami 

subwencji na realizację zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod 

pracy. Zwiększono wydatki na zadania inwestycyjne pn. „Wykonanie dokumentacji 

technicznej na modernizację budynków użyteczności publicznej w ZS Nr 1 w celu 

zwiększenia efektywności energetycznej” i „Wykonanie dokumentacji technicznej na 

modernizację budynków użyteczności publicznej w ZS Nr 1 w celu zwiększenie efektywności 

energetycznej” na kwotę łączną 100.000,00 zł. W dziale Pomoc społeczna zwiększono 

wydatki z tytułu dotacji ze środków unijnych na realizację projektu realizowanego przez 

GOPS Iłowo-Osada pn. „Zmieniam siebie – dbam o rodzinę” – projekt realizowany w latach 

2019-2020. Całkowita jego wartość to 199.400,00 zł, wkład własny to 30.800,00 zł, wydatki 

w roku 2019 – 139.987,50 zł, w tym kwota dofinansowania – 118.787,50 zł, a wkład własny 



21.200,00 zł. W dziale Gospodarka komunalna i ochrona środowiska zwiększono wydatki na 

zakup materiałów i wyposażenia (m.in. oprawy oświetleniowe).  

 

Przewodnicząca Komisji zwróciła się do radnych, czy są zapytania. Zapytań nie było,                  

więc Przewodnicząca zwróciła się do poszczególnych Komisji o opinię w sprawie w/w. 

uchwały. 

Komisja Budżetu, Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Spraw Obywatelskich, Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 

i Nieruchomościami pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Protokoły głosowań 

poszczególnych Komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Na tym porządek obrad wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Iłowo-Osada 

został wyczerpany. Przewodnicząca Komisji najstarsza wiekiem Pani Halina Stępkowska 

zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

Ilona Gralińska            Halina Stępkowska 


